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1 Wijksafari: Noordflank 
 
Besluit 
Tijdens de wijksafari fietsten de raads- en commissieleden door de wijk Noordflank. Ze 
stopten bij het Beverwijcksplein, Weeshuisplein, Molen de Kraker, Energieplein en sloten af bij 
wijkgebouw de Eendracht. De raads- en commissieleden spraken over het wel en wee van de 
Noordflank met verschillende omwonenden, jeugdwerkers, mensen van buurtwerk en 
vrijwilligers uit de wijk.  
 
De wijksafari is onderdeel van het raadscommunicatieplan en heeft verschillende 
doelstellingen: 

• Inwoners weten wat de raad voor hen kan betekenen en weten de gemeenteraad te 
vinden als het nodig is. 

•  De raad weet wat er leeft in de stad door interactie met belanghebbenden. 
•  Raadsleden zijn als hoogste bestuursorgaan samen zichtbaar in de stad. 

 
2 Vragenhalfuur 
 
3 Agenderingsverzoek Rekenkamercommissie over Richting geven aan Bereikbaarheid 
 
4 Onderzoek RKC 'Richting geven aan bereikbaarheid' naar de sturing op bereikbaarheid - 
Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Mevrouw Hilhorst en dhr. Staartjes van I&O research zijn aanwezig en mevrouw Hilhorst 
presenteert de onderzoeksresultaten. Naar aanleiding hiervan worden technische vragen 
gesteld en beantwoord. Er volgt een voorstel van het college (mobiliteitsplan 2040) waarbij 
ook over de vorm van rapporteren/monitoren wordt gesproken. Daarom wordt besloten 
aanbeveling 1 tot en met 4 over te nemen en de aanbevelingen 5 en 6 mee te nemen bij het 
de bespreking van het Mobiliteitsplan 2040. Hierop dient het dictum te worden aangepast en 
het aangepaste dictum kan als hamerstuk naar de gemeenteraad van 16 mei. 
 
5 Instemmen met Cultuurnota Dordrecht 2030 - Startnotitie 
 
Besluit 
Allereerst wordt opgemerkt dat de titel van het voorstel misleidend is (vaststellen 
cultuurnota), het gaat immers om een startnotitie die vastgesteld moet worden. In eerste 
termijn geven de aanwezige fracties kort hun standpunt, 10 fracties zijn positief en 2 fracties 
(PvdD en PvdA) nog niet. De wethouder geeft een korte reactie, waarna de commissie in 
tweede termijn met elkaar in gesprek gaat over de startnotitie. Hierbij wordt o.a. gesproken 
over het beschikbare cultuurbudget, het belang van cultuur, het betrekken van betrokkenen 
en meenemen van duurzaamheid, inclusie en innovatie. De wethouder geeft aan dat er een 
Cultuurnota komt waarin er voor de raad 'te kiezen valt' met bijbehorende financiële 
consequenties.  
 



Wethouder Van der Linden zegt toe dat Kunst in Openbare Ruimte (KIO) komend jaar (in 
2024) terug komt, bijvoorbeeld in de Kadernota.  
 
De commissie besluit het stuk als hamerstuk door te geleiden naar de gemeenteraad van  
16 mei aanstaande. 

 
DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 3 HUGO MUYS VAN HOLY 

 
1 Agendacommissie: werkwijze, rolneming (intern overleg) 
 
2 Agendacommissie 
 
3 Beantwoorden artikel 40-vragen VVD Herten horen in Park Merwestein -  
Antwoordbrief artikel 40/41 
 
Besluit 
Voorafgaand aan de oordeelsvormende vergadering neemt de commissievoorzitter een 
petitie van Stichting Park Merwestein in ontvangst. De eerste indiener van de concept-motie 
om de herten te behouden in Park Merwestein ligt deze motie toe, waarna alle partijen hun 
standpunt geven twee termijnen. Hierbij wordt met name ingegaan op het al dan niet kunnen 
behouden van het hertenkamp, de mogelijkheden als daar geen mogelijkheid toe is en de 
gevolgen voor de hertenpopulatie. Wethouder Van Benschop beantwoordt de vragen en 
ontraadt de motie. Het CDA overweegt een motie in te dienen. Geconcludeerd wordt dat het 
onderwerp als bespreekstuk naar de raad gaat, waarbij alleen over de ingediende motie(s) 
wordt gesproken. Hierbij geldt een spreektijd van twee minuten. 
 
4 Goedkeuren Ontwikkelkader Crabbehof - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Na opening van de vergadering dient de VSP een ordevoorstel in. De woordvoerder is van 
mening dat het onderwerp nog niet rijp is voor een oordeelsvormende vergadering, omdat er 
geen uitgebreide inspraakronde is geweest en stelt voor eerst een technische, beeldvormende 
sessie te organiseren. Dit voorstel krijgt onvoldoende steun van de andere fracties. De 
commissie spreekt vervolgens in twee termijnen oordeelsvormend over het ontwikkelkader 
Crabbehof. Wethouder Heijkoop beantwoordt de vragen, waarna de commissie besluit het 
raadsvoorstel als hamerstuk naar de gemeenteraad door te sturen. 
 

  



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 5 ADRIAAN VAN BLIJENBURG 
 

1 Vaststellen en beschikbaar stellen van een krediet Startnotitie Programma Participatie - 
Startnotitie 
 
Besluit 
Het raadsvoorstel wordt na deze oordeelsvormende bespreking, met drie toezeggingen van 
de wethouder, doorgestuurd als hamerstuk voor de gemeenteraad van 16 mei. PvdA kondigt 
aan een stemverklaring af te willen geven. Wensen en inhoudelijke uitgangspunten van 
partijen zijn: om participatieprocessen uit het verleden te evalueren en daarop nieuw beleid 
te baseren (PvdA), om belemmeringen en niet alleen instrumenten van participatie te 
onderzoeken (PVDA-GroenLinks), het naleven van een gemeenschappelijk doel, vroegtijdig 
betrekken, het realiseren van bestuurlijke betrokkenheid bij participatie (CU-SGP) en tot slot 
het simpel en helder communiceren en fysiek aanwezig zijn (CDA). 
 
De toezeggingen van wethouder De Jonge luiden: 
- De wethouder stuurt het OCD-rapport (evaluatie) over participatie toe aan het dossier. 
-  De eerste twee bulletpoints van het raadsvoorstel onder inhoudelijke uitgangspunten zijn 

géén inhoudelijke uitgangspunten maar zaken die in het proces onderzocht worden. 
- Burgers en de stad worden betrokken in de uitvoering van de startnotitie bij fase 1. 
 
2 Auditcommissie 


